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Löpnummer:20200020

1. Mötets öppnande

Vice ordförande Mathilde Lönnell Mortensen ftirklarar mötet öppnat kl.
16,07.

2, Justering av röstlängd

Röstlåingden faststiills till sex stycken niirvarande styrelseledamöter med

niirvaro*, yttrande- och rösträtt.

Under punkt 11a. Rapport: Nyhetsbrev justeras Nathalie Eriksson in.

Röstlåingden justeras till sju stycken närvarande styrelseledamöter med
ntirvaro-, yttrande- och rösträtt.

3. Godkåinnande av löredragningslista

Föredragningsli stan godkåinns.

4. Val av justerare tillikå rösträknare

Alexander Åhman Hald nominerar sig själv till justerare tillika röstriiknare
ftir mötet.

Styrelsen beslutar

att väljaAlexander Åhman Hald till justerare tillika röstriiknare for
mötet.

5. Föregående mötesprotokoll

Föregående mötesprotokoll nr. 18 och nr. 19 godkiinns och läggs till
handlingarna.

6. Adjungeringar

Inga adjungeringar.

7. Kansliet

a. Rapport: Kansliet

Det finns inget att behandla då ingen rapport inkommit.

b. Beslutspunkt: Utlysning av Kanslitjänster till vt21

Utifran underlaget som tilldelats styrelsen ftireslår presidiet samt
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Löpnummer:20240020

sekreterare

att r,tppdrapresidiet samt sekreterare att utlysa två kanslitjänster
for vt2l.

Alexander anser atl det br en kort ansökningsperiod attha sista dag den 31 :a.

Mathilde menax att det ändå iir tre veckor och att tidsperioden valts ftir nästa att

styrelse ska hinna genomfdra intervjuer och bereda underlag till forsta styrelsemötet.

Styrelsen beslutar

att vpp&apresidiet samt sekreterare att utlysa två kanslitjåinster
ftir vt21.

8. Presidiet

a. Utvärdering: Workshop med Drivhuset 26111

Mathilde ftiredrar om workshopen s§relsen hade med Drivhuset
gällande en app ftir fiireningen. Mathilde, Katerina, Tony samt

Elinor från kommande styrelse deltog på mötet. Hon efterfrågar fler
deltagare i framtiden. Tony tycker att mötet gick bra. Katerina menar

att det nog hade varit bättre atlhamötet på plats i och med de

praktiska uppgifter som utfördes under mötet. Katerina uttrycker att
det vore nyttigt att inkuldera Drivhuset mer i verksamheten och visa
upp som en resurs for humaniorastudenter. Hon anser att öreningen
skulle kunna efterfråga material siirskilt riktat mot
humaniorastudenter.

b. Rapport: Överlämning

Mathilde meddelar att kallelsen skickats ut med schema ftir
överlämningen. En senior kommer delta kort ftir att tala om

föreningens ekonomiska historia. Hon tillägger att skiftesmiddagen
kommer ske i januari niir smittläget ftirhoppningsvis fu bättre. Den

kommande styrelsen kommer fa tillgang till driven snart.

Alexander påminner om att nycklar och passerkort måste liimnas

tillbaka innan årsskiftet. Mathilde tillägger att
verksamhetsberättelsen maste skrivas under av alla styrelseledamöter

någon gång under januari.

Mathilde redogör frr hur en god utskottsöverltimning kan gå till via

Zaom. Alexander tillägger att vissa praktiska saker måste visas och

ske på villan och att de utskottsanvariga måste vara medvetna om
detta och anpassa överliimningen.
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9. Skattmästeriet

a. Lägesrapport

Katerina rapporterar att sammanstiillning av kvitton förbereds for
granskning av sakrevisorerna.

L0. Programutskottet

a. Rapport: Programverksamheten i alternativ form

Tony föredrar om idder ftr digital verksamhet som kan ske i
december. Mathilde kommer hålla i en digital filmkväll på
onsdagen denna vecka och glöggmingel på tisdagen kommande
vecka. Den 18:e december kommer Tony hålla "Among us" på
discord.

Paus kl. I6:46.

Matet återupptas I 6 : 56.

11. Informationsutskottet

a. Rapport: Nyhetsbrev

Glöggminglet ska inkluderas. Katerina efterfrågar att de vakanta
posterna ska annonseras. Mathilde frågar Alexander och Katerina
om de kan skriva en text for att marknadsftira posterna eftersom de
uttryckte bra idder.

Nsthalie Eriksson injusteras kl. 16:57.

Rö s t I tin gde n j u s t er a s.

Micaela ftireslår att ta med information om Drivhuset, styrelsen
instiimmer. Mathilde uppmanff att inkludera en julhälsning.
Mottagare av Ugglepriset ska inkluderas. Mathilde ftireslår även att
annonsera om att utlysningen fiir kanslister snart kommer öppna.

b. Rapport: Profilprodukter

Micaela har inte fätt hjälp med att utforma loggan än och har därhr
inte kunnat bestiilla produkterna. Alexander kommer undersöka om
han kan göra bakgrunden på loggan transparent. Styrelsen uppmanar
Micaela att höra av sig till ftiretaget profilprodukterna bestiills ifrån
ftir att veta hur det går till.
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Löpnummer:20240020

Micaela kommer marknadsft)ra facebooksidan ytterligare. Katerina
efterfrågar att siirskilt marknadsftira de vakanta posterna. Styrelsen
instlimmer.

12. Övermarskalksämbetet

Det finns inget att behandla.

13. Klubbmästeriet

a. Rapport: PIan fiir KM
Nathalie fiiredrar om planen ftir utformande av KM. Hon påpekar att
planen är langsiktig. Tony menar att arbetsftirdelningen inom KM som
planen illustrerar iir uppdelande och hierarkisk. Nathalie menar attatlha
en uppgift och en titel gör det enskilda uppdraget roligare och speciellt,
vilket lockar folk att engagera sig. Hon tillägger att tanken är att de sedan
ska bygga en gruppgemenskap kring HumF:s KM. Alexander menar att
det låter som en decentralisering från styrelsen. Han menar att erfarenheter
av detta skulle kunna efterfrågas av NF. Mathilde menar att det iindå finns
en låink mellan styrelsen och KM i och med klubbmästaren, vilket är i linje
med styrelsens utveckling mot att styrelsen ska bli mer administrativ.

14. Externuthyrningar

Det finns inget att behandla,

15. Inbjudningar

Mathilde meddelar att SUS kommer hålla en digital Luciabal den 13:e
december ld.17:44 och alla som åir intresserade kan anmiila sig. Micaela
ska dela evenemanget med alla medlemmar via Facebook.

16. Under mötet väckta frågor

Alexander tackar styrelsen för aret som gått och anser det en iira att ha
arbetat med styrelsen. Han önskar styrelsen en ljus framtid och kommer
fortsätta i ftireningen med stora förväntningar. Styrelsen tackar och ger
honom en applåd fiir sin insats som ordftirande under corona.

Mathilde hälsar att hon tycker om alla jäUemycket och vill också tacka
styrelsen ft)r ett händelserikt och roli$ år kots omstiindigheterna. Hon
hälsar de ar,trädande styrelseledamöterna att de alltid åir viilkomna tillbaka
och hälsar alla god jul.

17. Mötets avslutande t
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Vice ordftirande Mathilde Lönnell Mortensen avslutar mötet kl. 17:50.

Justeras

f^l!Å,{ÅÅtÅL LÖl\,b{lÅl lvonui$lw
Mathilde Lönnell Mortensen

Vice ordfiirande
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Alexander Åhman Hald

Justerare
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